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BestcEiES
met « de weinig liefde » doel ik op het sentiment onder aanbieders die zich door vws behoorlijk in de kou voelen staan en

weinig waardering ervaren door bijvoorbeeld zorgverzekeraars (zowel in uiting, geschrift als contractering). Maar nu wel te

horen krijgen dat ze keihard nodig zijn voor bijvoorbeeld de vaccinatiecampagne. En dat vinden ze wel met twee maten

meten en vragen zich af hoe ze weer beoordeeld worden als de covid-19 crisis voorbij is.

Volgens ons is al lange tijd duidelijk dat we alle partijen in de zorg nodig hebben om niet alleen nu maar ook straks de

onderliggende crisis van oplopende zorgvraag en teruglopende arbeidsmarkt op te vangen. Ik zou het dan ook vartsnaidg
vinden als er ook een echte waardering blyft ( en nu get) voor al die partijen die in wijkeken, dorpen en steden de zorg

draaiend houden.

Met vriendelijke groet
CT

Verstuurd vanaf mijn iPad

Met vriendelijke groet,
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Voor betrokken

ondernemers.

Op 6 dec. 2020 om 23:52 heeft 5.1.2e ) EEE @minvws nl het volgende
geschreven:

Ondertussen zijn er verschillende overleggen over vaccinatiestrategie geweest en maandag zijn jullie ook

uitgenodigd voor gesprek met minister.

Over je onderliggende punt: volgens mij hebben we hier ook van het zomer over gesproken.

Ik neem geluiden van je achterban serieus en heb zeker waardering voor wat zij moeten verstouwen.

Tegelijkertijd heb ik wel concreetheid en soortelijk gewicht nodig (ik noem dat geen losse flodders overigens) om

ergens aan mee te helpen.

Bij de OVA discussie is ook maar weer gebleken hoe nuttig dat was.

Herken overigens weinig liefde die je beschrijft, we krijgen toch weinig positiefs/constructiefs terug in de



overleggen waar we je steeds weer voor uitnodigen (en hebben er via de media wel veel werk aan).
Laten we het positief insteken: hoop dat dat de vaccinatiestrategie iets is waar samenwerking tussen

VWS/RIVM/GGD en Zorgthuis goed van de grond komt.

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 16:04

@ minvws.nl>

) JERE mins.

Onderwerp: FW: Laatste stand van zaken n.a.v. EMA berichtgeving

peste FE
Nu viel ik een tijd door internetproblemen uit het overleg, maar ik had toch echt begrepen dat we voorzichtig zouden

zijn met data. En nu staat er gewoon 4 januari 2021. En daar wordt ik in ieder geval chagrijnig van. Aanbieders,

medewerkers en leden van on staan onder hoogspanning en hebben daarenboven de sores en onzekerheid van hun

financiéle positie en toekomst. Sommigen hebben al voor tonnen meerkosten staan en kunnen op de vage

bespiegelingen van VWS en verzekeraars mogelijk een deel vergoed zien worden. En dat pas in 2021 terwijl hun

rekeningen (loonkosten en immateriéle kosten) gewoon nu vallen.

Wat ik wat vandaag nogmaals (en hoop niet tevergeefs) duidelijk probeer te maken is dat mijn achterban onder grote

druk staat en dat ze als ze hulp nodig hebben in de situatie die ze als zeer klemmend en hoge nocd ervaren, van VWS

te horen krijgen dat het incidenten zijn en “losse flodders” en hun problematiek van ondergeschikt belang en eigenlijk

vooral niet in beeld is. Dat sentiment heb ik afgelopen week tijdens onze ALV en eerdere werkoverleggen wederom

mogen ophalen. En de gevoelde reactie is toch vooral dat ze niet moeten zeuren en geduld moeten hebben (nu al

maanden).
Dus wat vage beloften dat alles goed komt, maar als ze nodig zijn om iets gerealiseerd te krijgen, zoals nu een

vaccinatie campagne, dan zijn ze opeens wel in beeld en belangrijk zijn als “uitvoerende partijen”.

Nu vinden mijn leden het heel belangrijk dat aan deze crisis een passend einde komt en zullen ze daar waarschijnlijk

ook wel hun stinkende best voor gaan doen. Maar nu moeten wijgaan communiceren dat alle vraagpunten die zij
hebben over kunnen voorthestaan en voortgaan met de huidige perspectieven wederom doorschuiven. Maar dat er

wel een beroep op ze gedaan gaat worden in de vaccinatiecampagne. En dat ook — ondanks andere afspraken over

termijnen tijdens het koepeloverleg (de inkt van mijn terugkoppeling was nog niet droog) — dit toch ook voor hen de

komende weken weer veel gaat vragen terwijl ze op hen primaire vragen zich nog steeds in de kou voelen staan. Als

“die liefde” telkens van een kant komt dan kan ik niet verzekeren dat de komende weken en maanden een sterk

enthousiasme vanuit het veld hoorbaar en voelbaar zal zijn.

Met vriendelijke groet,

Ul
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Verzonden: dinsdag 1 december 2020 14:40

Aan: EF @gadru.nl; IECHIECEE @ godghor.nl; IIEAECEE@ hv.n|; RECA @hv.nl;

@nvab-online.nl; CI Bd @actiz.nl;

@verenso.nl; IEAFEE@ verenso.nl;

@nvz-ziekenhuizen.nl;

@ggdghor.nl; @ggdghor.nl; EAECEN@gedghor.nl;

@verenso.nl; 5.1.2e @nvavg.nl; 5.1.2e

@ggdghor.n|; EAE @ venvn.n|; EAE

@wispa.nl; 5.1.2e . .nl; nvz-ziekenhuizen.nl;

@actiz.n|; JRE J. iz.nl; 1. iz.nl; actiz.nl;

Dvgn.nl; [EAR

CC: A. ) <BEAN (@ minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: Laatste stand van zaken n.a.v. EMA berichtgeving

Geachte heer/mevrouw,

Graag informeren wij u, door middel van een zojuist aan de Kamer verstuurde brief en persbericht van vandaag (zie

bijlage), over de laatste stand van zaken rondom het goedkeuringsproces van enkele van de kandidaat-vaccins tegen

COVID-19.

Bij vragen, kunt u contact opnemen met [IEE(zie cc).

mede namens [NESE (NECES.
Vriendelijke groet,

RAS
ed

Programmadirectie Covid-19
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